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Nr.  Actie 

   

01. Opening 
De voorzitter opent de vergadering. Een bijzonder welkom aan G. van 
Engelen van het NHD.  
 

 
 
 

02. 
 

Mededelingen en vragen 

 Stand van zaken samenwerking met Langedijk 
Zienswijzen: raad in Alkmaar heeft donderdag de zienswijze 
vastgesteld; inmiddels liggen nu al zo’n 20 zienswijzen. 
Naamgeving: er zouden al 500 suggesties zijn binnengekomen.  

 Bestuurlijke termijnagenda 2019-12 
Geen opmerkingen. Alle raadsleden kunnen hiervan via het 
Nieuws van de dag kennis nemen. 

 Procesvoorstel afhandeling moties Jongerengemeenteraad 
2020 
Presidium stemt in met het voorstel van de griffie. 

 Benoeming lid regionale raadsgroep 
De fracties nemen de vraag mee naar hun fractieoverleg. In de 
volgende vergadering van het Presidium wordt dan een keuze 
gemaakt. Eerste aanmelding voor deze regionale raadsgroep: 
J. John.  

 Raad 2019-11-04 Wijzigingsvoorstel Besluitenlijst 
Presidium keurt het voorstel van de griffier goed. 

 Voorstel van de burgemeester betreffende veiligheids-
incidenten  
De voorzitter stelt voor om met een zekere regelmaat in de 
commissie een woordvoerder van de politie uit te nodigen om 
beschikbare informatie te delen. Hij zal de frequentie met de 
politie overleggen. In principe hiermee starten in januari.  

 Onderwerpen Jongerengemeenteraad  
De heer Feelders laat weten dat de onderwerpen voor de 
komende Jongerengemeenteraad d.d. 10 februari 2020 zijn: 
Motie onderwerp met de stelling: er worden te weinig jongeren 
betrokken bij de gemeente/politiek. De scholieren mogen zelf 
nadenken hoe ze die betrokkenheid kunnen vergroten. 
Discussie onderwerp met de stelling: het stationsgebied in 
Heerhugowaard en het havenplein in Langedijk vormen 
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tezamen het HART van de nieuwe gemeente. Met welke 
voorzieningen en op welke manier moet dit terrein met oog 
voor de reeds ingezette woningbouwplannen worden ingericht? 
Voorzitter van de jury die avond is Kathalijne Buitenweg; de 
juryleden bestaan uit afgevaardigden van Langedijk en 
Heerhugowaard. De burgemeester van Langedijk zal de 
voorzitter zijn.  
De lessen zijn van start gegaan. Een enkele les ontbeert nog 
een ‘docent’. Mevrouw Hannink zet het lesschema nog een 
keer in de groepsapp. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Hannink 

03. Vaststellen besluitenlijst Presidium d.d. 12 november 2019  
 
 
 
04. 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. Actiepunten zijn 
afgehandeld/in behandeling.  
 
Conceptagenda raadsvergadering d.d. 17 december 2019 
Voorstel voor een nieuw raadslid wordt toegevoegd aan de agenda.  
 

 

05. Evaluatie vorige raad d.d. 26 november 2019  
  Commissie Mens en Samenleving d.d. 12 november 2019 

De heer Feelders merkt op dat er die avond heel veel 
technische vragen zijn gesteld.   

 Commissie Meespraak en Communicatie d.d. 19 november 
2019 
Mevrouw Visser heeft niet het idee gekregen dat de presentatie 
waar zij zoveel tijd in had gestoken serieus genomen werd. Die 
feedback geeft de voorzitter terug aan de wethouder. 

 Actualiteiten uit de auditcommissie d.d. 20 november 2019 
Zie de bijlage bij de agenda. 

 

 
 
 

 
 
 
 
Blase 

06.  
 

Invulling data 'overige' opgenomen in vergaderschema 
De griffier noemt de mogelijke fusieraad  volgend jaar februari 
voorafgaand aan de vergadering over het herindelingsproces op 16 
september 2020  
 

 

07 
 
 
 
 
 
 
08. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Werkafspraak informatievoorziening gemeenschappelijke 
regelingen 
De griffie licht toe dat uit de griffierskringen (regio Alkmaar en NHN) 
naar voren is gekomen dat het beter lijkt om dit via de regietafel te 
laten lopen. Hij stelt hiertoe een voorstel op voor de regietafel dat dan 
in februari naar Presidium komt. 
 
Commissie Meespraak en Communicatie 
In de vorige Presidiumvergadering is hier verkennend over gesproken 
naar aanleiding van het voorstel van de heer Schoemaker.  
Na een gedachtewisseling concludeert de voorzitter dat allen op twee 
na kiezen voor stoppen met de commissie en in de lijn van de notitie 
van de heer Schoemaker denken aan het oprichten van een 
werkgroep. Waarbij duidelijk vermeld dat het met name de structuur is 
die de inhoud in de weg zit. Het tot heden verzette werk wordt 
gewaardeerd. 
De griffier en een klankbordgroep bestaande uit de raadsleden 
Schoemaker, Ruitenbeek en Visser-Hogeterp zullen een soort 
overdrachtsdocument en voorstel maken om op een goede manier een 
volgende fase in te gaan. Dit stuk komt eerst op de agenda van het 
Presidium en vervolgens in de raad. 
 

 
Griffier 
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09 
 
 
 
 
10. 
 

Evaluatie Raadspagina Stadsnieuw en schema 2020 

 Voorbeelden van rubrieken die de Plek van …… vervangen in 
het Stadsnieuws 
Het Presidium besluit op de oude voet verder te gaan en na 
maart verder te gaan met voorstel A. Daarbij wel de sociale 
media te betrekken. Na een jaar wordt de gang van zaken 
geëvalueerd. De griffie werkt dit verder uit. 

 Planning 2020 raadspagina’s in het Stadsnieuws 
De planning is akkoord. 

 
Rondvraag 

 De heer Mandersloot komt terug op de schriftelijke vraag die 
hij vorige week in de app heeft gezet nadat de termijn hiervoor 
verstreken was. Het ging om een uitzondering; dinsdagmorgen 
zou er een artikel in de krant komen. Op deze actie werd nogal 
negatief gereageerd. Afgesproken wordt dat dit onderwerp de 
volgende keer op de agenda van het Presidium wordt gezet. 

 

 
 
 
 
 

Griffie 
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  ------------------------------------------------------------------------------------------ 
  
 
 Spaaragenda 

- Is er behoefte aan een extra beveiligingsstap van GO-app?  Cie. M&S 
 -   Emailadressen voor raadsleden     december 
 -   Peiling behoefte aan training Morele Oordeelsvorming  oktober 
 -   Voorbereiding VNG-congres      maart 
 


